

6 Days Ancient Vivid Myanmar

Yangon-Kyaikhtiyo-Mawlamyine-Hpa An -Yangon

Validity : 01 Oct 2018 to 31 Mar 2019

All the rates are based on – Afternoon/Evening Arrival & Morning departure

Hotel Class	Validity Period	Full board Price Per Pax in Twin Sharing				Single Supp
		GV 2	GV 4	GV 6	GV 10	
All Nationality- SIN DOLLAR (SGD)						
Standard	01Oct'18 - 30Apr'19	1125	913	806	752	247
Superior	01Oct'18 - 30Apr'19	1149	937	830	777	276
First	01Oct'18 - 30Apr'19	1215	1003	896	842	335
Deluxe	01Oct'18 - 30Apr'19	1313	1102	994	941	428
	With Sule Shangri-La (Superior room)	1357	1145	1038	999	472
Child Policy <ul style="list-style-type: none"> Child under 12 years old sharing with 2 adults without bed: 80% of adult price Child under 12 years old sharing with 2 adults with bed: 100% of adult price Child under 12 years old sharing half twin with 1 adult : 100% of adult price 						
All the Prices inclusive of: <ul style="list-style-type: none"> 5 nights hotel accommodations with breakfast all transfers and transportation by private a/con vehicle non chartered open truck fare to up/down at Kyaikhtiyo (join with other passengers) sightseeing with English speaking guide entrance fees as per itinerary 				All the Prices exclusive of: <ul style="list-style-type: none"> meals (6 Lunchs + 5 Dinners) Tips & drinks Personal Expenses Travel Insurance 		
REMARK: Will arrange the Chartered open truck for up/down at Kyaikhtiyo for every 20paxs & above				<i>* Tipping : USD4.00 per person for Guide & Driver, multiple by the duration of your tour program.</i>		
Additional Charges: Meals (4 Lunchs + 5 Dinners) : SGD 170 per pax				<i>* SIN-RGN-SIN, International flight segment.</i>		
SURCHARGE: -01 Buffet dinner with Traditional Cultural Show at Karaweik Palace Royal Barge Floating Restaurant :SGD 48/pax				***IMPORTANT NOTE THIS TOUR PROGRAM IS NOT APPLICABLE DURING RAINING SEASON PERIOD FOR SAFETY REASON.		

Supplement for Chinese Speaking Guide Services (Price Per Pax in SIN/SGD Dollar)

GV 2	GV 4	GV 6	GV 10
65	35	30	20

Additional charges with Mountain Top hotel(Deluxe room) or Kyaikhto hotel(Deluxe room) – these hotels are situated on top of the hill near Golden Rock Pagoda : SGD 32/pax

BLACK OUT PERIOD:

24Dec'18 & 31Dec'18 (X'mas Eve & New Year Eve)
 13 – 17Apr'18 (Myanmar New Year Water Festival)

Updated: SCT-210818

6 Days Ancient Vivid Myanmar

Day 1 : Yangon

Arrived at Yangon airport & be welcomed by a tour guide. Transfer to the hotel & check. In the afternoon, take a city tour of Yangon including the extraordinary of Shwedagon Pagoda. The 2,500 years old Shwedagon Pagoda enshrines strands of Buddha's hair & other holy relics. It is the most sacred & impressive Buddhist site for the people of Myanmar. Continue on to Chauk Htat Gyi Pagoda, Sule Pagoda - located in the heart of the city. Overnight in Yangon.

Day 2 : Yangon – Bago – Golden Rock (B)

After breakfast at hotel, drive to Bago (approx. 2 hours drive). City tour – Shwemawdaw Pagoda – the highest Pagoda in Myanmar, an over 1200 year-old. Shwethalyaung Pagoda – a huge reclining Buddha built during 9th century; Kanbawzathadi Palace – the palace site of King Bayinnaung who is the founder of Myanmar 2nd Dynasty. Maha Kalyani Sima, Four gigantic Buddha Image of Kyaikpun. Then proceed to Kyaikhtiyo - the largest domestic tourism center located about 168 km from Yangon to visit the miracle pagoda named Golden Rock Pagoda - enshrine a hair relic of Buddha. It is set on a top of gold gilded boulder which in turn is balanced on the edge of the cliff. The Kyaikhtiyo Mountain range is over 1100 km above sea level. There are many legends about the pagoda and Nats (Spirit gods) shrines along the 11 km uphill. Cars/coaches reach only at Kinpun base camp & take the local open trucks (non aircon) to the truck terminal near the foot of Golden Rock Pagoda (approx. 15 minutes walk). Devotees believe that a pilgrimage to this pagoda brings them good health & wealth. Overnight at hotel in Kyaikhtiyo.

Day 3 : Golden Rock – Mawlamyine (B)

After breakfast at hotel, drive (Appr. 3hr) across the Thanlwin River to Mawlamyine - the capital of the Mon State & the third largest city in the country. Visit the religious places including Mahamuni Pagoda, Visit Kyaik-Than-Lan pagoda - was erected in 875 A.D. during the reign of King Mutpi Raja. A hair relic of the Buddha. the Seindon Mibaya, (a prominent Queen of King Mindon from Mandalay, went to live Mawlamyine after the Annexation) Monastery there has some excellent wood-carvings which are over a hundred years old. Watch the panoramic view from U Zina Pagoda. Overnight at hotel in Mawlamyine.

Day 4 : Mawlamyine - Kyaikkhami – Setse – Mudon - Mawlamyine (B)

After breakfast at hotel, visit moning market before drive to Kyaikkhami - a small coastal resort and missionary center known as Amherst during the British era. Visit Kyaikkhami is Yele Paya, a metal-roofed Buddhist shrine complex perched over the sea and reached via a long two-level causeway; the tower level is submerged during high tide. Then proceed to Setse Beach - lies 24 km south of Kyaikkhami, a very wide & brown-sand beach. Back to Mawlamyine. Stop on the way to Mudon 29 km south of Mawlamyine is well known for cotton weaving to visit The world's largest reclining Buddha Image named as Zinathuka Yan Aung Chantha. Overnight at hotel in Mawlamyine.

Day 5 : Mawlamyine – Hpa-an – Yangon (B)

After breakfast at hotel, drive to Hpa-an (approx. 1 hour drive), a Capital of Kayin State. Visit Kawgun Cave hidden away in the hills and contains thousands of 7th century tiny clay Buddhas, and carvings, hidden precariously over the walls and roof of the main cave. Kyauk Kalab Pagoda which is built on top of a tall and thin natural limestone rock formation. Proceed to Yangon. Afternoon arrive to Yangon & check-in hotel. Overnight at hotel in Yangon.

Day 6 : Yangon - Departure (B) Breakfast at hotel. Relax or wander to the Bogyoke Market (closed on every Mondays and Public holidays) on own arrangement until transfer to Yangon International Airport for departure.

6天5夜古代生动的缅甸

第1天：仰光

抵达仰光机场，受到导游的欢迎。转机到酒店和支票。下午，乘坐仰光的城市游览，包括特别的Shwedagon宝塔。

2,500年前的Shwedagon宝塔藏着佛祖的头发和其他的圣诞遗物，是缅甸人民最神圣而令人印象深刻的佛教遗址。继续前往位于城市中心的Chauk Htat Gyi Pagoda, Sule Pagoda。过夜在仰光。

第2天：仰光 - 巴格 - 金岩 (B)

在酒店早餐后，开车到达巴哥（约2小时车程）。城市旅游 - 愚蠢宝塔 - 缅甸最高的塔，1200多岁。

Shwethalyaung宝塔 - 在九世纪建造的一座巨大的斜倚佛陀; Kanbawzathadi宫殿 -

是缅甸第二王朝的创始人之一的Bayinnaung国王宫殿。玛哈·卡利亚·西马，吉诃夫的四个巨大的佛像。然后前往Kyaikhtiyo - 距离仰光约168公里的最大的国内旅游中心参观了名为Golden Rock Pagoda-

enshrine的佛像塔，它是位于金色镀金巨石的顶端，而这也是平衡的峭壁的边缘。Kyaikhtiyo山脉海拔超过1100公里。沿着11公里的山坡，有许多有关塔和纳特（精神神）神社的传说。汽车/教练仅在金鹏大本营进场，并将当地的开放卡车（非空调）运送到靠近金石塔脚下（约15分钟步行）的卡车终端。奉献者相信，这座宝塔朝圣，为他们带来了良好的健康和财富。在Kyaikhtiyo酒店过夜。

第3天：金岩 - 棉花 (B)

在酒店早餐后，驱车（Appr.3hr）穿过Thanlwin河到Mawlamyine -

蒙州的首都和该国第三大城市。访问包括马哈穆尼塔在内的宗教场所，参观Kyaik-Than-Lan塔 - 在Mutpi Raja国王统治期间在875

A.D.建立。佛陀的头发遗物。塞丹顿Mibaya（从曼德勒的明顿王后的一个突出的女王，在附件后去了Mawlamyine）修道院有一些优秀的木雕，一百多岁。从U Zina宝塔的全景。过夜在Mawlamyine的酒店。

第4天：Mawlamyine - Kyaikkhami - Setse - Mudon - Mawlamyine (B)

在酒店享用早餐后，请前往市场前往Kyaikkhami- Kyaikkhami-

一个在英国时代被称为Amherst的小型沿海度假胜地和宣教中心。参观Kyaikkhami是Yele

Paya, 一个金属屋顶的佛教寺院，栖息在大海上，穿过一条长长的两层堤道;塔高在高潮期间淹没。然后进入Setse海滩 - 位于Kyaikkhami以南24公里处，

一个非常宽的棕色沙滩。去毛毛绢。在前往Mudron的路上，Mawlamyine以南29公里以棉编编织访问世界上最大的斜倚佛像，名叫Zinathuka Yan Aung Chantha。过夜在Mawlamyine的酒店。

第五天：Mawlamyine - Hpa an - 仰光 (B)

在酒店吃早餐后，开车前往Kayin州的首府Hpa-

an（约1小时车程）。访问Kawgun洞穴隐藏在山上，包含数千计的七世纪的小粘土佛像和雕刻，隐藏在主要洞穴的墙壁和屋顶上。Kyauk

Kalab宝塔，建于高而薄的天然石灰石岩层之上。前往仰光下午抵达仰光及入住酒店。过夜在仰光的酒店。

第六天：仰光 - 出发 (B)

酒店早餐放松或漫步到博古市场（每周一和公众假期关闭），直到转移到仰光国际机场出发。

Extension Room Night in YANGON Only !

Hotel Class	Validity Period	Rates base on per person (pax)				
		single	Twin/ double	CWB	Child/ half twin	
All Nationality- SIN DOLLAR (SGD)						
Standard	01Oct'18 - 30Apr'19	110	65	45	65	
Superior	01Oct'18 - 30Apr'19	142	81	50	81	
First	01Oct'18 - 30Apr'19	170	95	60	95	
Deluxe	01Oct'18 - 30Apr'19	228	124	70	124	
	With Sule Shangri-La (Superior room)	274	147	80	147	
Child Policy <ul style="list-style-type: none"> • Child under 12 years old sharing with 2 adults without bed: NO CHARGE • Child under 12 years old sharing with 2 adults with bed: CHARGE APPLICABLE (CWB) • Child under 12 years old sharing half twin with 1 adult : CHARGE APPLICABLE 						

*** For Other Cities Room Extension Night-
Rates on request basis Only.**

<i>Place</i>	<i>Standard Class</i>	<i>Superior Class</i>	<i>First Class</i>	<i>Deluxe Class</i>
Yangon	Central Hotel (Superior Room)	Hotel Yangon (Deluxe Room)	Summit Parkview Hotel (Superior Room)	Sedona Hotel (Superior Room)
	Clover Hotel City Center (Superior Room)	Hotel Grand United Alone (Superior Room with Pagoda View)	Jasmine Palace Hotel (Superior Room)	Novotel Yangon Max Hotel (Deluxe Room)
	OR	OR	OR	OR
	Similar	Similar	Similar	Similar

<p>Bagan</p>	<p>Sky Palace Hotel (Superior Room)</p> <p>Hotel Yadanabon Bagan (Superior Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>The Floral Breeze Hotel (Deluxe Room)</p> <p>The Hotel Umbra Bagan (Deluxe Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Bagan Hotel River View (Deluxe Room)</p> <p>Amazing Bagan Resort (Deluxe Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Tharabar Gate Hotel (Deluxe Room)</p> <p>Thiripyitsaya Sanctuary Resort (Deluxe Garden View Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>
<p>Mandalay</p>	<p>Oway Grand Hotel (Deluxe room)</p> <p>Hotel Yadanabon (Superior Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Hotel Magic Mandalay (Superior Room)</p> <p>Mandalay City Hotel (Superior room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Hotel Hazel (Deluxe Room)</p> <p>Best Western PLUS Eastern Palace Hotel (Deluxe Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar`</p>	<p>Sedona Hotel (Deluxe Room)</p> <p>Rupar Mandalay Resort (Deluxe Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>
<p>Nyaungshwe (Gateway of Inle Lake) Hotels located on land</p>	<p>81 Central Hotel (Superior Room)</p> <p>81 Hotel Inlay (Superior Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Paradise Hotel (Deluxe Bungalow)</p> <p>Hotel Amazing Nyaung Shwe (Deluxe Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Amata Garden Resort (Deluxe Mountain View)</p> <p>Inle Garden (Villa)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Novotel Inle Lake Myat Min (Junior Suite Room)</p> <p>Amata Garden Resort (Deluxe Lake View)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>
<p>Inle Hotels located on Inle Lake</p>		<p>Paramount Inle Resort (Superior Room)</p> <p>The Serenity Inle Hotel (Superior Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Sky Lake Inle Resort (Deluxe Room)</p> <p>Shwe Inn Tha Floating Resort (Deluxe Room)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>	<p>Inle Resort (Royal Villa Private Pond/ Garden View)</p> <p>Myanmar Treasure Resort (Deluxe Mountain View)</p> <p>OR</p> <p>Similar</p>
<p>Kyaikhtiyo (Golden Rock)</p>	<p>Golden Rock Hotel (Deluxe Room)</p> <p>Kyaikhto Hotel (Superior Room)</p>	<p>Golden Rock Hotel (Deluxe Room)</p> <p>Kyaikhto Hotel (Superior Room)</p>	<p>Golden Rock Hotel (Deluxe Room)</p> <p>Kyaikhto Hotel (Superior Room)</p>	<p>Golden Rock Hotel (Deluxe Room)</p> <p>Kyaikhto Hotel (Superior Room)</p>

[Click here to Submit Enquiry](#)

(6Con-210818)